
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

30 Aug 2020 kl 16.00 via Videolänk 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Caroline Prabert, Gustaf Lindskog,            

Karin Wennström, Ann-Louise Abbestam, Lena Elisson, Yen Ly-Huynh 

Ej närvarande: Britta Unander-Scharin 

Gästande medlem: Kjell Frunk 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, samt 
vår gästande medlem, och förklarade mötet öppnat.  

 
2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
3. Föregående protokoll från 14 juli godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, jämte 

ordföranden att justera dagens protokoll. 
 

5. Möte med kommunen – Vi diskuterade nästa möte med kommunen och 
kom fram till att det är bra att ha ett nu på hösten, förslagsvis i oktober, då 

det kom upp några frågor/förslag på årsmötet som kan vara bra att ta upp 
med kommunen redan i höst. Gunnar tar kontakt med kommunen för att 

hitta en tid. Gunnar, Ann-Louise, Gustaf och Karin är intresserade av att 
träffa dem. 

 

Frågor att ta upp med kommunen: 
a. Skötsel av boulebanan 

b. Utegym för äldre 
c. Skötsel av parken kring portalen 

d. Skötsel av strandängarna. De har sagt de endast gör punktinsatser, 
för att gynna mångfalden, men vi tänker både på fästingproblem, 

parkslide vi hittat (och meddelat dem), att man inte röjer kring bänkar 
etc. Gunnar har tidigare fotat flera ställen som borde åtgärdas som 

punktinsats, och givit fotona till kommunen. 
e. Renovering av byggnaderna i Hafsbadsparken (paviljong etc) 

f. Tennisplanket vi tidigare diskuterat med dem, vad är status? 
g. Kungsbergsvägen från Galters väg och uppåt – avsaknad av trottoar 

eller annan avdelning för att göra gångtrafiken säkrare. 
h. Papperskorg på Galters väg försvunnit.  

i. Gatlykta önskas av medlem, i gränden mellan Galters väg och 

Hallvägen. 
 



6. Fest eller annat evenemang i Hafsbadsparken 

När frågan kom upp på årsmötet om skötsel av Hafsbadsparken, ställdes 
även frågan om man inte skulle kunna anordna något evenemang där för 

föreningen. Det är en fin mötesplats. Det är en fråga vi kommer ta med oss 
och diskutera till kommande år. 

 
7. Öppen bunker – Caroline meddelade kommunen att bunkern mellan 

Floravägen och Kungsbergsvägen var öppen och ett tillhåll för ungdomar. 
Kommunen åtgärdade detta omgående. 

 
8. Skylten vid boulebanan – Skylten är tillverkad och lämnad till Johanna 

Pettersson i Torekov för målning i samma stil som portalen. Målningen 

kommer ta en dryg månad (torktid mellan strykningarna tar sin tid). Under 
tiden kommer Caroline träffa snickaren Patrik Isaksson och visa var vi 

kommit överens med kommunen att den skall stå. Patrik sätter sedan upp 
den så fort Johanna är klar. 

 
9. Inlägg om portalen på hemsidan – Gustaf lägger in en bild på den 

färdigmålade portalen på vår hemsida, samt skriver vem som gjort arbetet. 
Karin ger underlag om målningen till Gustaf. 

 
10. Bjäre NU – Vi kom överens om att det är bra om vi kan få till intervjun 

med Gunnar, angående föreningen, i början av nästa sommar. 
 

11. Att göra lista: 
Gunnar – mailar kommunen om datum till nästa möte.  

Caroline – träffar snickaren och visar var skylten skall stå. 

Gustaf och Karin – inlägg på hemsidan. 
Gunnar – kontaktar Bjäre nu i vår och bestämmer tid för intervju. 

 
12. Nästa möte – Nästa möte blir lämpligen efter mötet med kommunen. 

Caroline kommer då sända ut en doodle för att hitta ett datum. 
 

13. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 5 September 2020 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


